

《单词百科:thickener是什么意思?thickener怎么发音?thickener的解释和用法》

英语单词thickener是什么意思?thickener怎么读?thickener怎么发音?简答网为您整理了thickener的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thickener怎么读

thickener的读音:[' θ ɪ k ə n ə (r)]

thickener的意思

1、n.稠化，增浓过程;

thickener的近义词

1、arrowroot n.竹芋粉;

2、starch n.淀粉，含淀粉的食物;形式主义;古板，僵硬;元气;

3、**stiffener** n.使僵硬的人（或物）；扶强材；

4、**thickening** n.使变厚，增厚过程；

thickener的双语例句

1、Polymeric thickener for latex can be prepared from waste polyacrylonitrile (PAN) via alkaline hydrolysis and chain extension.

以废腈纶为原料,经碱法水解反应和扩链反应制取乳液用高分子增稠剂.

2、Base oil, thickener and additive have effect on the property of polyurea Lubricating grease.

探讨了基础油、稠化剂、添加剂对聚脲润滑脂性能的影响.

3、Corn starch is used as a thickener in stews.

玉米淀粉在炖煮菜肴中被用作增稠剂.

4、It is a universally applicable thickener for printing on the synthetics.

特别适合用做纺织印染工业中人造合成纤维的印染增稠剂.

5、It is used as a thickener for gravy, other sauces, soups and stews.

它用来稠化卤汁、其它酱汁(料)、羹汤和炖菜.

6、Chinese company had identified the additive as glycerin, a sweetener and thickener.

一家中国公司标明其添加剂为一种用于增甜和增稠的甘油.

7、Starch prepared from corn grains, used industrially and as a thickener in cooking.

颗粒里几乎完全是软淀粉的玉米.

8、The results illustrated that the associative thickener allowed balance of high viscosity and low yield stress.

结果表明这种增稠剂能使乳胶漆具有高的粘度和低的屈服值.

9、In continuously running thickener, the sedimentary specificities of thickening area are different from those in precipitating column.

在连续运行的浓缩池中,压缩区的沉淀特性,有别于沉降柱试验中压实区的沉淀特性.

10、 A Chinese company had identified the additive as glycerin, a safe sweetener and thickener.

一家中国公司已经鉴别出了一种安全甜料和增稠剂的甘油添加剂.

11、 Chinese company had identified the additive as glycerin, a safe sweetener and thickener.

一家中国的企业已经鉴定出了一种名为丙三醇的安全的增甜增稠剂.

12、 The selection of adhesive, printing, thickener, crosslinking agent and softener in pigment paste was discussed.

针对涂料印花色浆组分,阐述了粘合剂、料、稠剂的选择,以及其他添加剂,如交联剂、软剂的选用.

13、 A high rate thickener which underflow containing 70 % solid and its application was described in this article.

本文叙述了一种底流浓度可达70%以上的高效浓密机及其应用.

14、 Selection of printing thickener and hand modifier as well as composition of printing paste was discussed.

讨论了印花糊料和手感牢度调节剂的选用以及印花浆的组成.

15、 This paper introduces the problem NG 30 rake thickener existing, technical transform ways are put.

介绍了NG30型耙式浓缩机在使用过程中存在的问题,提出了技术改造的方案.

16、 The paste preparation system for Yushiwa iron tailings is investigated, obtain in high density thickener underflow.

对玉石洼铁矿尾矿膏体制备的工艺进行了研究,得到了极高的浓密机底流浓度.

17、 ...cornstarch, used as a thickener...

用来增稠的玉米面

18、 How much thickener is used?

用多少增稠剂？

以上是简答网为您整理的thickener怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于thickener

的用法、thickener的释义、t

hickener的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/thickener>

